

Aung Crown Caps & Hats Industrial Ltd является одним из самых быстрорастущих производителей в цепях шляп.

Мы фокусируемся на цепочке шляп в стиле улиц, таких как snapback, 5 панелей, бейсбольные шляпы, вязаные шапки и с наименьшим названием. Имея многолетний опыт производства шляп, мы также имеем отчетливый взгляд на международные тенденции, которые, безусловно, помогут вам в разработке дизайна.

Мы обещаем предложить нашим клиентам отличный сервис с конкурентоспособной ценой, высоким качеством и точным сроком доставки, чтобы получить взаимную выгоду вместе.

Наименование товара	пользовательский черный молния пуловер футболка
Пол	люди а также женщины
Размер	Как вы заказали
ткань	Вискоза, полиэфир, спандекс
шейка	0 шея .V шея, поло шея, Моск шея.High шея, и т.п.
техника	Мы можем делать печатные издания, вышивку, аппликацию / патч, dip-краситель и т. Д.
Условия оплаты	Раурал, Т / Т, западное соединение, наличные деньги. 30%, баланс перед доставкой
Время выборки	5-7дней
Срок поставки	Для 500 ПК, оно принимает 10-15 дней после вашего подтверждения всего. Отмечено, что это зависит от количества проектов и количества.
Сервисы	Мы всегда обслуживаем наших клиентов с серьезным отношением Такие, как дешевые оптовые цены и быстрая доставка. Принимаются OEM / ODM
упаковка	Одна штука в одном поли мешке, около 200 штук в одной коробке. Оригинальная упаковка с бирками и этикетками Размер коробки 80см'50см'50см. Кроме того, пакет делает, поскольку требования клиентов в порядке







Handwritten text, possibly a signature or brand name, in a cursive script.





Products

Professional customized to meet your different needs.



Flat pixe



Radoslave holan



Apemanboards



Flat pixe



Radoslave holan



Apemanboards



Flat pixe



Radoslave holan



Apemanboards

Exhibition

Every year we attend trade show to introduce our new products,make new connections with our clients and increase our sales. We can learn anything new,keep our eyes in competition and improve our brand's image.



Copany Information



Company



Office Enviroment



exhibition hall



Factory



Fabric Stock



Needle Work

Workshop machine

We have own various advanced machine equipment such as sewing machine,embroidery machine etc ,which provide more neat and skilled stitching



Production Details



Ironning

Ironning process can keep the T shirt smooth,control the sizes of the cloth in order to meet your requirements.

Quality Control

Quality Control is the most important process in the whole line of produce.

In a general way,the T shirt are had to check from once time to time.

The Quality is controled very strictly.



Tag for T shirts



Fold the T shirts



Individual Packing



Whole Packing

After the quality is controled, It is the package process. Individual package for each T shirt,Whole package as your requirements.

Packing & Shipping

Normal Packaging as below, but we can do any custom packaging method as you request:

Each product into a poly bag



100 pcs into a box



EXPRESS DELIVERY

(DOOR TO DOOR)

Advantage: Fast 3~6 days

Disadvantage: Expensive

Advice: Sample and small order

Less than 200 pcs



SEA TRANSPORT

(PORT TO PORT)

Advantage: The cheapest way

Disadvantage: Long sailing day(15~30 days)

Advice: Large quantity, more than 500 pcs



AIR TRANSPORT

(AIRPORT TO AIRPORT)

Advantage: Big Volume **Disadvantage:**

More expensive, Timeliness instability

Advice: Large quantity, more than 500 pcs

**If you want to know more or have any questions
feel free to contact us**